
WBO Wijkraden en Belangenorganisaties Overleg Haarlem-Noord/Spaarndam 
Verslag WBO-vergadering 24-10-2024 – Huis Te Zaanen – Zaanenpark 

 

Aanwezig Namens 
  
Bert-Jan Rip WBO-voorzitter & WR Dietsveld-Vogelbuurt 
Marielle Vos WBO-secretaris, Notulist & WR Planetenwijk 
Erwin Spekle WR Patrimonium 
Pieter Sierdsema WR Vondelkwartier 
Teun Slijkerman WR de Krim 
Martin vd Pavert WR Vogelbuurt/ Dietsveld 
Inge Zuurendonk WR Indische buurt Noord 
  
Karin Kranendonck Gebiedsverbinder Haarlem Noord 

 
1 – Opening 

Bert-Jan opent om 20.00 de vergadering en heet iedereen welkom.  

Marielle geeft aan dat Thea, Dick & Alex zich afgemeld hebben. Ismael & Paul zijn eveneens afwezig. 

Pieter zal voortaan namens Vondelkwartier aanwezig zijn bij de vergadering als vervanging van Thea. 

2 – Notulen vergadering 20-12-2023 & Actiepunten 

Notulen worden goedgekeurd en vastgesteld. 

De meeste actiepunten zijn afgehandeld.  

3 – Status update transitie naar Wijkplatforms (Karin) 

Karin geeft de laatste stand van zaken, het Wijkplatform is nu formeel vastgesteld door de Raad, alle 
stukken zijn aangepast en doorgestuurd.  

Aanpassingen: Wijkraden krijgen 1 jaar de tijd voor de transitie i.p.v. 6 maanden en men kan 
gevraagd en ongevraagd advies geven aan de raad. De budgetten voor de Wijkplatformen moet nog 
worden vastgesteld. Verwachting is dat dit in februari/maart gaat gebeuren.  

Marielle geeft aan dat Planetenwijk per 01/07/24 wil overgaan naar een Wijkplatform, is dat nu een 
probleem i.v.m. dat jaar transitie? Karin geeft aan dat iedereen zelf mag beslissen wanneer men 
over wil naar de nieuwe vorm. 

Marielle geeft aan dat zij een transitie document heeft gemaakt voor Planetenwijk, vergelijkbaar 
met Vondelkwartier, dat willen wij gebruiken om de wijk te informeren in het wijkblad van juni. 

Is het slim dit document alvast aan de gemeente te sturen om zeker te stellen dat wij het 
Wijkplatform zijn? Karin bevestigd dat dit wel heel slim is om te doen. 

Erwin vraagt of het stuk ook zo groot is als van Thea. Marielle bevestigt dit, zij wilde ook eerst een 
kort en bondig document, maar toen ze ermee aan de slag ging, bleek dat het wel heel overzichtelijk 
was en voor de wijk ook interessant om kort en krachtig te zien, uit welke buurten het bestaat en 
welke highlights van toepassing zijn, bv WOZ-waarde, energielabel etc. hiermee kan dan weer verder 
gewerkt worden, zoals bv voor het Verduurzaamheidsproject. Afgesproken wordt dat Marielle het 
plan ook naar de WBO leden toestuurt. 



Martin geeft aan dat Dietsveld/Vogelbuurt formeel Vogelenwijk heeft bij de gemeente, maar dat de 
bewoners van Dietsveld zich dan niet aangesproken voelen. Bert-Jan geeft aan dat ze er toch over na 
gaan denken of ze de naam gaan aanpassen naar Vogelenwijk, dit moet nog besproken en beslist 
worden. 

Marielle geeft aan van Dick vernomen te hebben, dat zij in Sinnevelt een flyer actie hebben gedaan 
en dat er twee bewoners hebben aangegeven interesse te hebben. Dick is de komende 5 weken nog 
erg druk maar zal daarna met deze bewoners in gesprek gaan om een doorstart te maken naar 
Wijkplatform. 

Bert-Jan vraagt of Delftwijk nu toch ook een doorstart gaat maken, Karin geeft aan dat besloten is dit 
onder de wijkaanpak te laten vallen en dat Rizgar hier druk mee is. Het is te veel voor de twee 
actieve leden, zij managen alle contacten in de buurt en kunnen de transitie er niet ook nog bij doen. 

 

4 – Mooi door Noord (Karin) 

Karin geeft aan dat er 72 aanmeldingen zijn, er zullen 11 pitches gehouden gaan worden: 

• Transitie naar Wijkplatforms 
• Indische Buurt Noord 
• Posthuis 
• Buurts 
• Buurtouders 
• Noord-Akerdam 
• Duurzaamheid 
• Buurtbaken Emanuelkerk 
• Deelmobiliteit Indische Buurt Noord 
• Dementie karavaan 
• Gemeentelijke budgetten Leefbaarheids- en Initiatiefbudget (L&I) 

Iedereen krijgt 3 minuten de tijd. 

Marielle vraagt of Henk Jansma de pitch gaat doen voor Posthuis, Karin bevestigt dit. 

Marielle vraagt ook of er al contact is geweest met Alex, Karin geeft aan dat dit nog niet gelukt is. 

Karin zou graag zien dat iemand van de wijkraden ook een pitch doet over de transitie. De mensen 
aan tafel kunnen allemaal niet vanwege werk en vakantie.  

Afgesproken wordt dat Marielle het gaat vragen aan Ernst, indien dat niet lukt zal Bert-Jan kijken of 
iemand van hun wijkraad het kan doen. (Ernst heeft inmiddels bevestigt dat hij een pitch gaat geven, 
Marielle heeft Karin ook geïnformeerd) 

Karin geeft aan dat er daarna interactieve sessies gehouden gaan worden: 

• Groen & Duurzaamheid 
• Zorg voor elkaar 
• Kansen in & voor de wijk 
• Ontmoeten & actief in de wijk 

Locatie is Verhalenhuis 

Bert-Jan geeft aan dat hij het jammer vindt dat het s ’middags begint, dat valt niet te combineren 
met werk. De rest is het daarmee een. Karin geeft aan dat de volgende keer het s ’avonds gepland 
gaat worden, omdat ze meerdere reacties hieromtrent hebben gekregen. 



5 – Mededelingen Gemeente (Karin) 

Karin heeft verder geen mededelingen vanuit de gemeente, wel is ze de volgende WBO-vergadering 
afwezig. Debbie Bruinsma wil graag aanwezig zijn en zal haar dan vervangen. 

Afgesproken wordt dat Debbie uitgenodigd gaat worden, dit zal iemand anders moeten doen omdat 
Marielle eveneens afwezig is. Graag agenda versturen naar dbruinsma@haarlem.nl 

6 – Juridische sessie Wijkplatforms  

Dietsveld/Vogelbuurt: Martin geeft aan dat het niveau hem erg tegenviel, er waren mensen die de 
discussie nogmaals wilde doen waarom de wijkraden gestopt werden, terwijl wij al veel verder zijn in 
het proces, dat zorgde voor vertraging. Hij had graag veel dieper willen gaan, maar dar was nu de tijd 
niet meer voor.  

Marielle vraagt welke vorm zij nu gaan kiezen. Zij denken aan een Vereniging maar dan volledig 
bevoegd, waardoor er ook een gang naar de notaris nodig is om dit te formaliseren. Bewoners 
kunnen gratis lid worden. Volgende week is er een extra bijeenkomst waarover dit besloten wordt. 

Karin geeft aan dat er meer uren beschikbaar zijn indien er nog vragen zijn op het gebied van de 
rechtsvormen. 

Krim: Teun sluit zich aan bij Martin, hij vond het ook leuk om te horen wat er leeft in de stad.  

Zij zijn nu een Vereniging met beperkt gezag, maar denken nog aan het om te zetten naar Volledige 
bevoegdheid om dat ze nu nog midden in de transitie fase zitten, ook dan zullen zij naar de notaris 
moeten. Hij vraagt aan Martin & Bert-Jan hoeveel leden zij verwachten te krijgen. Martin geeft aan 
dat er 10 vaste kern is, zij worden dan naast het bestuur lid en krijgen stemrecht en zullen nog een 
proces maken om simpel lid te kunnen worden. 

Patrimonium: Erwin geeft aan dat jij tijdens de Algemene Leden Vergadering (ALV) alleen mag 
stemmen als je lid bent, dat is bij hun (stichting) niet het geval iedereen mag op de vergadering hun 
stem uitbrengen. Zij hebben zo’n 50 man, naast het bestuur en de Stichtingsvorm past goed. Als 
stichting mag je sturend zijn, maar hoeft niet. Zij gaan een hele nieuwe website bouwen omdat zij 
meer elektronisch willen communiceren, waarbij de werkgroepen een eigen pagina krijgen en zelf 
kunnen vullen met tekst. Zij nemen een Haarlems bedrijf in de hand en zullen hun ervaringen delen, 
mede omdat Dietsveld/Vogelbuurt ook hun site willen aanpassen. Marielle geeft aan dat zij hun 
website al verdeeld hebben met verschillende mappen, waaronder bv het WBO, waar alle notulen 
en presentaties geplaatst worden, daar kunnen dan meerdere tabs bij gemaakt worden.  

Indische buurt Noord: Inge geeft aan niet bij de bijeenkomst te zijn geweest daar zij daarin niet 
gespecialiseerd is. Zij heeft de presentaties gelezen en vindt het een hoop juridisch geweld voor 
bewoners die gewoon zaken willen regelen voor hun buurt. Zij zijn een Vereniging met Beperkte 
Bevoegdheden geworden en vraagt of alle organisaties met wie ze samenwerken ook lid moeten 
worden.  

Martin heeft veel ervaringen met Verenigingsvormen en geeft aan dat zij inderdaad formeel lid 
moeten worden. Ook geeft hij aan dat de WBTR wet nu standaard opgenomen moet zijn in de 
statuten. De notarissen hebben dit tegenwoordig standaard erin staan, maar indien je al een 
Stichting bent, zul je dit bij de notaris moeten laten aanpassen. 

Marielle vraagt of een bestuurdersverzekering noodzakelijk is, Martin geeft aan dat dit niet nodig is, 
aangezien het bestuur al verzekerd is via de gemeente. Wel moet de UBO georganiseerd worden, 
hiervoor moet het gehele bestuur ingeschreven worden bij de KvK, dan is automatisch ook de UBO 
geregeld. [ UBO -=ultimate beneficial owner' is. Dit is de eigenaar, een belanghebbende, of de 
persoon die zeggenschap heeft] 



Vondelkwartier: Pieter geeft aan dat ook hij het graag specifieker had gezien, zij zijn de statuten 
kwijt dus zullen weer aan de bak moeten. Erwin geeft aan dat zij dit kunnen opvragen bij de KvK, 
maar dat is alleen voor Stichtingen en zij zijn een Vereniging met beperkt gezag en willen dat graag 
zo blijven. Zij hebben geen grootse plannen, hebben drie groepen (Groen, Verkeer & Ruimte) 

Er is een groen schoolplein gerealiseerd door bewoner die zelf subsidie aangevraagd hebben en dit 
zelf hebben georganiseerd. Daarnaast is Noord-Akerdam een speerpunt. Karin geeft aan dat 
hiervoor wellicht nog een L&I budget aangevraagd kan worden en zal hierover contact opnemen met 
Thea. Afgesproken wordt dat Karin de info naar Thea zal sturen. 

Planetenwijk: Marielle was aanwezig met Ernst samen en is het met de heren eens qua niveau, maar 
heeft toch veel duidelijkheid gekregen. Zij hebben besloten een Stichting te worden en zullen 
daarvoor de nodige acties gaan ondernemen. 

Er wordt gediscussieerd over een gezamenlijke notaris, Martin heeft veel offertes aangevraagd, 
waarbij de bedragen variëren van 850 tot 4000 euro. Zij hebben gekozen voor Notaris Batenburg op 
de Spanjaardslaan, aangezien ze daar goede ervaringen mee hadden en de prijs goed was. 

Voor zover het er nu naar uit ziet zal dit nodig zijn voor: 

• Dietsveld/Vogelbuurt – Vereniging met Volledig Gezag 
• Krim – idem 
• Planetenwijk – Stichting 
• Sinnevelt – (nog onbekend) 

Afgesproken wordt dat op de volgende WBO-vergadering aangegeven wordt wat iedereen definitief 
wil gaan worden, waarna Bert-Jan contact op zal nemen met de notaris om een goede deal te 
maken. 

7 – Wijkplatform trainingen  

Marielle geeft aan dat zij vanuit de gemeente een link heeft gekregen omtrent diverse trainingen die 
gevolgd kunnen worden en vroeg zich af of de WBO leden al een keuze hadden gemaakt.  

Inge geeft aan zich graag bezig te houden met de wijk en niet zit te wachten op allemaal trainingen. 

Erwin is van mening dat de hoofd en bijzaken beter gesplitst moeten worden. 

Bert-Jan geeft aan dat de bestuurders eerst op de bok moeten om uitleg te geven aan de bewoners 
over hun beslissing voor transformatie naar Wijkplatform en waar zij naar toe willen. 

Marielle was in de veronderstelling dat alle wijkraden deze mail gekregen had, maar dat blijkt niet 
het geval te zijn, dus niemand heeft ernaar kunnen kijken. Marielle had het doorgestuurd naar haar 
eigen bestuursleden, die erover vielen dat er zo’n 300 verschillende cursussen waren, met name 
gericht op sociaal domein en dat het lastig is een keuze te maken. 

Marielle heeft morgen overleg met Myrna Wiggers van de gemeente die de trainingen gaat 
organiseren voor de gemeente. De meeste WBO leden zitten er ook niet op te wachten een bulk aan 
keuzes te krijgen, graag een gericht aantal goede trainingen waaruit gekozen kan worden. 

8 – Communicatie in wijkkrant m.b.t. verduurzamingsprojecten 

Marielle heeft gevraagd aan de leden wanneer hun wijkkranten gepubliceerd worden, zodat Malou 
daarmee rekening kan houden m.b.t. communicatie hierover. Tot op heden heeft Marielle nog maar 
van een paar wijkraden input gekregen van Planetenwijk, Dietsveld/Vogelbuurt en Indische Buurt 
Noord voor de rest niet.  

Teun geeft aan dat zij voor de Krim geen vast schema hebben.  



Pieter zal het oppakken voor Vondelkwartier. 

Erwin geeft aan dat zij geen wijkblad uitgeven. 

Afgesproken wordt dat indien Marielle iets van Malou ontvangt hierover, dit alsnog naar de WBO 
leden doorgestuurd wordt en dat zij dan bepalen wat ermee gebeuren gaat. 

 

5 – Mededelingen Wijkraden 

Vondelkwartier  (Pieter) 

Noord Akerdam: men is tevreden met de voortgang van de restauratie, er is nu een gescheiden 
bestemmingsplan gekomen wat heel fijn is. 

Skaevehuse: De verwachting is dat Sterreheuvel naar de rechtere zal gaan, omdat er (naar het idee 
van Martin) geen mensen mogen wonen binnen 100 meter van de crematiepijp. 

Betaald parkeren: de bijeenkomst was een groot succes, zij hebben ook budget gekregen vanuit de 
gemeente om dit verder op te pakken. 

Patrimoniumbuurt (Erwin): 

Subsidies voor initiatieven – Erwin geeft aan dat zij als wijkraad regelmatig verzoeken krijgen om te 
sponsoren aan buurt initiatieven, dit wordt al jaren zo gedaan. 

Marielle geeft aan dat hiervoor toch het L&I budget van de gemeente is gekomen?  

Bert-Jan en Martin bevestigen dit en geven aan veel problemen te hebben gehad toen zij dat vanuit 
de wijkraad ook een keer deden. Het is dus verstandiger om de betreffende bewoners te verwijzen 
hiernaar. Martin geeft ook aan dat je problemen kunt krijgen met verantwoordelijkheden indien je 
dit zelf vanuit de wijkraad doet. Erwin is blij met het advies. 

Afwijkend beleid vanuit werkrgroep – Erwin vraagt hoe anderen ermee omgaan als er een 
werkgroep is binnen het Wijkplatform die totaal afwijkende meningen heeft als het bestuur. 

Bert-Jan adviseert te gaan praten met deze werkgroep, indien je er niet uit komt dan in overleg gaan 
met de gemeente.  

Inge geeft aan dat dit ook een van de punten is die in het begin van het proces bij de eerste WBO-
vergadering hierover al is gevraagd aan de gemeente, maar waarop nooit antwoord is gegeven. 

Teun adviseert om ze hun zienswijze te laten schrijven, waarbij het bestuur hierover een beslissing 
neemt. 

Indische Buurt Noord: (Inge) 

Kerstsamenzang – Is uiteindelijk binnengehouden, grote opkomst en erg gezellig. 

Bushalte Jachthaven – er zijn eindelijk stappen gemaakt, er zijn meer fietsenrekken bijgekomen en 
de plaatsing is gewijzigd zodat je op de bus kunt instappen, het blijft lastig met een rolstoel maar er 
is in ieder geval iets gedaan. Deze bushalte is tevens intens smerig, Inge is er al een jaar mee bezig 
en wordt door de gemeente van het kastje naar de muur gestuurd. Gemeente verwijst naar 
Connexion, Connexion naar JC de Co en vice versa.  

Afgesproken wordt dat Inge een mail met bevindingen naar Gerard van Dungen gaat sturen met 
Karin op de copy om dit verder te escaleren. 

Opknappen Horizon - staat ook nog als project gedefinieerd. 



Land in Zicht - hebben een eigen project en regelen alles zelf zoals bv bewonersbijeenkomsten etc. 

Tegelwip actie - loopt ook bij hun goed. 

Project Groen – De vrijwilligers van het groenproject zijn door de wijkraad bedankt tijdens een 
speciale vergadering. 

De Krim: (Teun) 

Fietsroute – dit project is opgepakt door Hans Pos, de provincie betaald 80% en het beleid van de 
gemeente is van Haarlem een Fietsstad te maken. Het probleem ligt in het feit dat de rijrichting 
veranderd moet worden en er asfalt komt i.p.v. klinkers. 

Sporthal – is nog pending. 

Dietsveld/Vogelbuurt: (Martin) 

Kerstboom Batavieren plantsoen: Is i.v.m. vernielingen een ijzeren constructie geworden, maar die 
heeft helaas de storm niet overleefd. 

Wijkplatform transitie – het bestuur is daar druk mee, mede het inventariseren wie er allemaal actief 
zijn in de wijk. Daarnaast zijn er een aantal wijkraadsleden gestopt en zijn er nu vacatures 
opengezet. 

Planetenwijk: (Marielle)) 

Wijkplatform transitie: Marielle heeft document gemaakt zoals eerder aangegeven, zij hebben wel 
veel projecten lopen. De doelstelling van het document is inzage geven aan bewoners en gemeente 
wat het Wijkplatform allemaal doet en ze wellicht hiermee te motiveren deel te nemen. 

Nieuwbouw Zonnewijzer: - Er komt iemand van de gemeente een presentatie geven hierover in de 
wijkraadvergadering van 31-01. 

Zebrapaden Steenbokstraat en Mercuriusstraat – Marielle heeft overleg gehad met bewoner en 
scholen omdat er een petitie is opgestart i.v.m. slechte verkeerveiligheid rondom het Zaanenpark. Er 
hebben inmiddels ruim 500 mensen ondertekent, daarnaast heeft ze een voorstel ingediend namens 
iedereen bij de gemeente. Het is nu afwachten wat er verder gaat gebeuren. 

Posthuis: - Volgende week worden de spanten gezet en de buitenkant afgewerkt, dus ze gaan nu 
echt opbouwen.  

Flink: Marielle geeft aan door bewoners te zijn benaderd met de vraag waarom de wijkraad geen 
actie onderneemt m.b.t. de boodschappen service Flink. De wijkraad heeft daar in 2021 al actie op 
ondernomen maar van de gemeente vernomen dat een gedoogbeleid van kracht was en er niets aan 
gedaan kon worden. Bewoners hebben geen contact opgenomen met de wijkraad maar verwijten 
hun wel nu niet zichtbaar te zijn geweest. Marielle heeft de visie van het bestuur teruggegeven en 
gevraagd om een stand van zaken, wie en hoeveel bewoners er last van hebben en welke afspraken 
er met de gemeente zijn geweest, daarop wordt geen antwoord meer gegeven. Het is dus dan lastig 
actie te ondernemen.  

Sportlaan: In januari of februari komt er een nieuwe bewonersbijeenkomst gegeven door de 
gemeente, omdat de vorige door de ontwikkelaar gegeven was, deze staat nog niet gepland. 

7 – Rondvraag 

De leden hebben geen rondvraag meer. 
 
Om 22.00 uur wordt de vergadering gesloten. 



 
 

Volgende WBO-vergadering is 28 februari om 20 uur (in Huis Te Zaanen) 

 

Overzicht WBO-vergaderdata 2024 (reeds eerder in app gedeeld) 

24 januari   
28 februari   
27 maart  
24 april   
22 mei   
19 juni    
juli & augustus- geen vergaderingen i.v.m. zomervakantie WBO leden 
25 september    
23 oktober    
27 november   
18 december   
 

 

Actielijst Onderwerp Datum Status 
    
Marielle Stuurt Transitieplan Planetenwijk door aan WBO 

leden 
24/01/2024 Open 

Marielle Ernst Blok uitnodigen een pitch te houden over de 
Wijkplatform transitie Planetenwijk bij Mooi door 
Noord sessie 07/02/2024 

24/01/2024 Gesloten 

Bert-Jan Debbie Bruinsma uitnodigen voor WBO-vergadering 
februari ter vervanging van Karin 

24/01/2024 Open 

Karin L&I info versturen naar Thea t.b.v. Noord-Akerdam 
project 

24/01/2024 Open 

Allen Volgende WBO-vergadering aangeven welke 
rechtsvorm gekozen is (Vereniging of Stichting) t.b.v. 
afspraken te maken met de notaris 

24/01/2024 Open 

Pieter Aan Marielle doorgeven welke frequentie het 
wijkblad gemaakt wordt 

24/01/2024 Open 

Marielle Input verzamelen en aan Malou sturen. Indien er 
informatie komt over Verduurzamen, zal Marielle dit 
aan de WBO Leden doorsturen 

24/01/2024 Open 

Inge Mail versturen aan Gerard van Dungen betreffende 
de bushalte problematiek met copy aan Karin. 

24/01/2024 Open 

 


